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1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom

2. De nieuwe koers van de Kamer van Koophandel
Marion Hendriks van de KvK geeft een presentatie (bijgevoegd). 
Vraag aan de KvK: wat merkt de overheid en het bedrijfsleven van de 
koersverandering? 
Regionale verankering blijft belangrijk. Er komen 5 regioraden in het land met 
vertegenwoordigers uit het bedrijfsleven, onderwijs- en kennisinstellingen). Polsen 
waar behoefte zit bij de overheid blijft nodig om de ondernemers zo goed mogelijk 
vooruit te kunnen helpen.
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De KvK gaat zich vooral richten op groei bedrijven binnen het MKB. Bedrijven die in 
de klem zitten zullen minder een op een aandacht krijgen en zijn straks aangewezen 
op het (digitale) ondernemersplein.
Uitgangspunt voor de KvK is dat wat goed is voor de ondernemers. Welke rol de KvK 
als vertegenwoordiger van het bedrijfsleven zal spelen is nog niet helemaal duidelijk. 
Belangrijk blijven echter de randvoorwaarden die nodig zijn voor goed 
ondernemerschap. De vertegenwoordigende rol van de KvK zal wel aan kracht 
afnemen en dat wordt als een verlies gezien. 

De voorzitter geeft aan dat de rolverdeling ook relevant is op de gehele discussie 
over de regionale samenwerking. 

Mevr. Hendriks biedt aan in een later stadium, wanneer wat meer details bekend zijn, 
nog eens terug te komen om de koers van de KvK toe te lichten. Dhr. Jeene wenst 
het personeel van de KvK sterkte in deze roerige tijden. 

3. Regionaal Programma Bedrijventerreinen
De herijking van het RPB is goedgekeurd door het CvB van de stadsregio. Daarbij is 
de wens aangegeven om met de provincie het gesprek aan te gaan over het gebruik 
van het TM scenario bij de prognose voor de vraag van bedrijventerreinen. Het is 
geen realistische prognose en verwacht wordt dat bij een vraagprognose meer 
toegespitst op deze tijd het overaanbod veel groter is dan nu berekend is. 

Hier ontstaat discussie over: in hoeverre kan een prognose realistisch zijn? Maar 
uiteindelijk gaat het erom om een meer reële discussie te krijgen over dit thema. 

4. Evaluatie detailhandelsbeleid 
De voorzitter geeft aan dat we met z’n allen twee jaar hard gewerkt hebben aan een 
visie over detailhandel in deze regio. We hebben (m.u.v. Zevenaar) consensus 
bereikt over onze visie en het doel is nu dit over de streep te brengen op 24 oktober 
in de stadsregioraad. 
In een presentatie geeft de voorzitter nog eens aan hoe het proces gelopen is, wat 
het standpunt is van de provincie, het bedrijfsleven. Beide zijn, samen met de 
beantwoording van enkele andere bestuurlijke vragen, opgenomen in de aanvullende 
notitie behorende bij het RPD. (zie presentatie).

De gemeenten Rheden, Overbetuwe en Lingewaard hebben de stadsregio verzocht 
besluitvorming uit te stellen. Het CvB van de stadsregio heeft echter besloten het 
proces zoals ingezet te blijven volgen en te koersen op besluitvorming op 24 oktober 
in de stadsregioraad. 

Naar aanleiding van enkele juridische vragen geeft dhr. Mentink aan dat de provincie 
doorzettingsmacht heeft. In de WRO is vastgelegd dat gemeenten 
bestemmingsplannen maken en de provincie kan daar zienswijzen op indienen. De 
provincie is verplicht tot het maken van een structuurvisie (zoals de omgevingsvisie) 
vanuit provinciaal belang. Hierbij kunnen zij ingaan op bijvoorbeeld de gewenste 
detailhandelsstructuur. De verordening van de provincie is daarbij leidend voor de 
gemeenten en bindend. 

Mevr. Van Rensch geeft aan dat als we niet tot besluitvorming komen in de 
stadsregioraad we tijdelijk terugvallen op het Regionaal Plan. Dit is zowel voor de 
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regio als voor de provincie een ongewenste situatie. In februari 2014 gaat de 
omgevingsvisie in werking. 
Indien de regio er niet gezamenlijk uit komt zit de provincie (ambtelijke signalen, nog 
niet bestuurlijk bevestigd) twee mogelijkheden:

- De provincie neemt het RPD zelf over en past deze aan passende binnen de 
contouren van de omgevingsvisie. De provincie staat achter een groot deel 
van het RPD en er zijn vele goede stappen in gezet. Op onderdelen is de 
provincie het niet eens met de keuzes en zal daar zelf een koers in kiezen

- Andere mogelijkheid is dat de provincie in de verordening van de 
omgevingsvisie opneemt dat regio’s verplicht worden een RPD te maken. 
Daarmee zouden we als regio de opdracht terug krijgen en binnen de 
contouren van de omgevingsvisie een nieuw RPD moeten maken. 

Naar aanleiding van de discussie brengt de voorzitter een belangrijke boodschap: het 
is van groot belang om gezamenlijk dit voorstel naar de raad te brengen met als inzet 
vaststelling op 24 oktober. Dit wordt bevestigd door de meeste gemeenten. Inzet is 
besluitvorming en te komen tot een niet gewijzigd RPD. Als er geamendeerd wordt 
zijn we de regionale balans kwijt. 

Er is een ronde gemaakt waarin gemeenten aan konden geven hoe hun gemeente 
staat tegenover het RPD. Er zijn veel positieve geluiden maar door de gemeenten 
Zevenaar, Rheden en Lingewaard worden kanttekeningen geplaats. 

5. Rondvraag
Tijdens de rondvraag wordt gevraagd naar een overzicht over de openingstijden van 
winkels in de regio. De aanwezige gemeenten geven de stand van zaken aan. Deze 
is in onderstaand overzicht samengevat. 

Gemeente Openingstijden Opmerkingen
Duiven Algehele vrijstelling 

gehele gemeente. 
Zondag van 9-22 uur. 

Arnhem Nog niet duidelijk. Nu 
21 zondagen open. 
Supermarkten vrij 

 Rond Mobi zondagen open. Nu ingewikkelde 
discussie over alle zondagen open. Door 
Mediamarkt voor het blok gezet: die gaat 
gewoon op zondag open. 
Inzet is snel evalueren en versneld naar de 
Raad. 

Lingewaard Algehele vrijstelling 
Zondag van 12-20 
uur

Overgelaten aan ondernemers. Werkt goed. 
Winkeliers zoeken elkaar op. 

Doesburg Nog niet duidelijk Nog in discussie. Eerste brede bijeenkomsten 
over geweest. Meeste ondernemers willen 
niet. 

Renkum Algehele vrijstelling Ondernemers mogen invullen hoe ze het zelf 
willen. Werkt goed.

Malden Algehele vrijstelling.
Zondag van 6-10

Vooral grote winkels willen graag. Werkt 
goed. 

Nijmegen Momenteel een 
zondag per maand

Ingewikkelde discussie. 
Binnenstadondernemers conservatief. Half 
oktober gaat compromis naar de raad. 
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Voorstel is 2 zondagen per maand en extra 
rond de feestdagen (10 zondagen erbij) 

Rijnwaarden Supermarkten open 
van 12-18 uur. 
Andere winkels 12 
dagen per jaar

Besloten juni j.l. in de raad

Zevenaar
Rheden Momenteel 10 

zondagen, 
supermarkten ook 
nog niet open

Ingewikkelde discussie. Nu onderzoek naar 
consequenties van zondag openstelling

Overbetuwe Er komt 1 regeling 
voor de gehele 
gemeente

Proces zit tussen Csie en Raad in. 
Openstelling lijkt gelopen race maar er wordt 
wel discussie verwacht. 
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